

Title (en)

RELATIVE POSITION INDICATING MEANS AND METHOD.

Title (de)

GERÄT UND VERFAHREN ZUR ANZEIGE DER RELATIVEN POSITION.

Title (fr)

DISPOSITIF ET PROCEDE D'INDICATION DE POSITIONS RELATIVES.

Publication

**EP 0304448 A1 19890301 (EN)**

Application

**EP 88901906 A 19880303**

Priority

- GB 8704957 A 19870303
- GB 8722955 A 19870930

Abstract (en)

[origin: WO8806738A1] Each of a plurality of vehicles, aircraft and/or ground stations is provided with a radio trans-receiver (6) having a corresponding plurality of channels, coupled to PPI sensors (4) and via a data processor (2) to a display VDU (1) whereby PPI information and received data may be displayed. The interrogation of one or more of the plurality by an interrogating one of the plurality enables the display of relative position of the one or more interrogated vehicles, aircraft or ground stations on the VDU of the interrogating vehicle, aircraft or ground station.

Abstract (fr)

Plusieurs véhicules, avions et/ou stations au sol sont chacun équipés d'un émetteur-récepteur radio (6) comportant un nombre correspondant de canaux, couplés à des détecteurs (4) de signaux d'indication de position présente et, via un processeur de données (2), à un terminal à écran de visualisation (1), où peuvent être affichées les informations relatives à l'indication de la position présente et les données reçues. L'interrogation d'un ou de plusieurs de ces véhicules, avions ou stations au sol par un véhicule, un avion ou une station au sol faisant partie du nombre et émettant l'interrogation permet l'affichage de la position relative du ou des véhicules, avions ou stations au sol interrogés sur le terminal à écran de visualisation du véhicule, de l'avion ou de la station au sol ayant émis l'interrogation.

IPC 1-7

**G01S 5/02; G01S 7/02; G01S 13/93**

IPC 8 full level

**G01S 5/00 (2006.01); G01S 7/00 (2006.01); G01S 13/93 (2020.01)**

CPC (source: EP)

**G01S 5/0009 (2013.01); G01S 7/003 (2013.01); G01S 13/93 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8806738A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8806738 A1 19880907; EP 0304448 A1 19890301**

DOCDB simple family (application)

**GB 8800162 W 19880303; EP 88901906 A 19880303**